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P R O T O K Ó Ł   Nr 26/2016 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

które odbyło się w dniu 12 grudnia  2016 r.   

   

Posiedzenie Komisji prowadził  jej Przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 

     Porządek posiedzenia:  

1. Wydanie opinii do projektu budżetu Gminy Stryków na 2017 rok. 

2. Informacja dot. sposobu realizacji wniosków Komisji wypracowanych w 2016 

roku. 

3. Sprawy różne w tym ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r.  

Przewodniczący Komisji zaproponował przełożenie pkt 2 porządku posiedzenia na styczeń 

2017 r. 

Porządek posiedzenia:  

1. Wydanie opinii do projektu budżetu Gminy Stryków na 2017 rok. 

2. Sprawy różne w tym ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017r. 

Głosowanie nad porządkiem posiedzenia Komisji Oświaty w dniu 12 grudnia 2016 r.: 

8 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się( podczas głosowania nieobecny 

radny Krzysztof Bandurowicz). 

Ad. pkt. 1  

Radna Anna Ślęzak pytała czy projekt budżetu na 2017 rok obejmuje zmiany w oświacie? 

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy są prowadzone już jakieś rozmowy związane z 

planowaną reformą oświaty? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że  w projekcie budżetu na 

2017 rok nie ma dodatkowych środków finansowych związanych z reformą oświaty. Szkoły 

rozpatrywały tę kwestię przy tworzeniu swoich budżetów i składania zapotrzebowania do 

budżetu gminy. 

Odbyło się pierwsze spotkanie związane z reformą oświaty. W dniu 19 grudnia b.r. w 

Urzędzie odbędzie się spotkanie z dyrektorami szkół i przedstawicielem związków 

zawodowych w tym temacie. W naszej gminie jest o tyle dobra sytuacja, że nie mamy 

samodzielnych gimnazjów tylko zespoły szkół. Musimy tylko jako organ prowadzący 

dokonać nowej rejonizacji szkół. 

Pani Barbara Walka Skarbnik Gminy Stryków poinformowała, że przygotowując dane do 

projektu budżetu na 2017 rok ,nie było wiadomo czy reforma oświaty wejdzie w życie w 

związku z tym żadna ze szkół nie planowała na ten cel środków. 

Radny Bogdan Walczak  mówił, że przeglądając projekt budżetu na 2017 rok jest pozycja 

koszty utrzymania targowiska  i określone w kwocie 85 tys. zł środki finansowe oraz 

wynagrodzenie administratora w wysokości 50%  poboru opłaty targowej, zakup bloczków. 

Radny pytał co składa się na tę kwotę?  

Pani Barbara Walak wyjaśniła, że wynagrodzenie administratora wynika z podpisanej 

umowy z zarządcą targowiska.  

Koszty utrzymania targowiska to m.in. wywóz nieczystości- najwyższe koszty, koszty 

drobnych napraw oraz koszty wydziałowe Z G K i M. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy to osoba zajmująca się pobieraniem opłat na targowisku 

otrzymuje 50%  z kwoty przeznaczonej na utrzymanie targowiska? 

Pani Barbara Walak wyjaśniła, że 50% pobiera ZGKiM , a z tytułu zatrudnienia zakład 

wypłaca wynagrodzenie tej osobie zatrudnionej do poboru opłaty, właśnie z tej kwoty 50%. 
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Radny Bogdan Walczak  mówił, że brak jest porządku na targowisku a dojdzie do tego, że 

handlujący będą sprzedawać na ul. Targowej. Pobierający opłaty nie radzi sobie z 

utrzymaniem porządku na targowisku i przy targowisku. 

Radny Paweł Kasica mówił, że zgadza się z tym, że drogi dojazdowej oraz wewnętrzne na 

targowisku powinny być drożne. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jak jest przeznaczona pula środków na budowę domu 

kultury w Strykowie?   

Pani Barbara Walak odpowiedziała, że jest to kwota 2.732.944,09 zł. 

Radny Bogdan Walczak pytał co wchodzi w koszty konserwacji oświetlenia, czy będą 

czyszczone oprawy oświetleniowe w ramach tych kosztów? 

Pani Barbara Walak odpowiedziała, że konserwacja oświetlenia odnosi się w pierwszej 

kolejności do naprawy bądź wymiany lamp w ramach awarii. Jest to opłata ryczałtowa. 

Po dyskusji Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad wydaniem pozytywnej 

opinii do projektu budżetu Gminy Stryków na 2017 rok: 

Głosowanie:6 głosów za bez głosów przeciwnych i 2 głosy wstrzymujące się. 

Ad. pkt. 2  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków na posiedzeniu Komisji poinformowała, że nie 

będzie opiniowany projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dobrej Nowinach. 

Uchwał wymaga głębszej analizy i zostanie przedstawiona radzie w późniejszym terminie. 

Pani Anna Sasin przedstawiła następujące  projekty uchwał: 

 zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania. 

Zmiany wprowadzone zostały po przekazaniu Uchwały Nr XXVII/236/2016 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 24 listopada 2016 r. do publikacji i interpretacji jej treści przez organ 

nadzoru.  

Doprecyzowana została treść w dwóch paragrafach: §3 ust. 1, 2, 4 oraz w §4 ust. 4. 

W § 3 zmiany dotyczą uczniów niepełnosprawnych i wysokości dotacji przekazywanej na 

tych uczniów.  

W §4 nowy zapis ust. 4 mówi o tym, że przedszkola niepubliczne biorące udział w konkursie 

w roku przyznania dotacji nie mają obowiązku złożenia wniosku o planowanej licznie 

uczniów. 

Głosowanie:8 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się. 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2017 

Pani Anna Sasin wniosła autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na zmianie zapisu w 

załączniku : 

wyrazy ,, dochody z opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż,, zastępuje się wyrazami         

,, dochody z opłat za korzystanie z opłat za wydanie zezwoleń na sprzedaż ʼʼ 

Głosowanie nad autopoprawką: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów 

wstrzymujących się. 

Głosowanie nad uchwałą wraz z autopoprawką: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i  

głosów wstrzymujących się. 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2017, 

wyrazy ,, dochody z opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż,, zastępuje się wyrazami ,, 

dochody z opłat za korzystanie z opłat za wydanie zezwoleń na sprzedaż ʼʼ 

Głosowanie nad autopoprawką: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów 

wstrzymujących się. 
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Głosowanie nad uchwałą wraz z autopoprawką: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i  

głosów wstrzymujących się. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Stryków omówiła pokrótce  cele  przyjętych programów. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że interesuje go analiza porównawcza realizacji tych 

programów z kilku lat czy te programy coś dają. 

Zdaniem radnego z uzależnieniami tymi trzeba walczyć a nie pomagać. 

Pani Bożena Chojnacka  Kierownik M-G OPS w Strykowie przedstawiła następujące 

projekty uchwał: 

 w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schroniskach dla bezdomnych realizujących zadanie własne Gminy Stryków, 

 

Na terenie miasta i gminy Stryków nie działa schronisko dla bezdomnych, ani żaden inny 

ośrodek wsparcia. Gmina Stryków ażeby zapewnić schronienie osobom bezdomnym korzysta 

z ośrodków wsparcia znajdujących się w gminach ościennych. Na przestrzeni ostatnich lat w 

ośrodkach wsparcia były umieszczane osoby bezdomne z terenu Gminy Stryków. Zachodzi 

zatem konieczność uregulowania zasad ponoszenia przez nie odpłatności za pobyt w 

schronisku. 

Od 5 września 2016 r. weszła w życie nowelizacja ustawy o pomocy społecznej wynikająca z 

ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 r. o zmianie ustawy o pomocy społecznej (Dz.U. z 2015 r., 

poz.1310). Nowelizacja ta wprowadza nowe zasady udzielania pomocy w formie schronienia. 

Do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym zgodnie z art.17 ust.1 pkt 3 ustawy 

o pomocy społecznej należy udzielanie schronienia, zapewnienie posiłku oraz niezbędnego 

ubrania osobom tego pozbawionym. 

Schronisko dla bezdomnych w rozumieniu ustawy o pomocy społecznej jest jedną z form 

ośrodka wsparcia. 

Ustawodawca powierzył radzie gminy kompetencje do stanowienia w drodze uchwały o 

szczegółowych zasadach ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

Osoby nie ponoszą opłat, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę 

w rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego określonego ustawą o pomocy 

społecznej. Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne i uzasadnione. 

Głosowanie: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się. 

Pani Anna Gawrysiak  Przewodnicząca Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego 

przedstawiła projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na 

lata 2017 – 2021. 

Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar przemocy w 

Rodzinie w Gminie Stryków, stanowiący załącznik do niniejszej uchwały, określa sposób 

realizacji zadań własnych Gminy Stryków, o których mowa w art. 6 ust. 2 ustawy z dnia 29 

lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 

W Programie na lata 2017-2021 przewidziano kontynuację zadań realizowanych w ramach 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar przemocy w Rodzinie 

w Gminie Stryków na lata 2012-2016, jak również podjęcie nowych przedsięwzięć. 

Uwzględniono przede wszystkim zadania związane z prowadzeniem profilaktycznej 

działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie rozwiązywania problemów 

dotyczących zjawiska przemocy na terenie Gminy Stryków. 

Zgodnie z art. 6 ust. 2 pkt. 1 do zadań własnych gminy należy w szczególności tworzenie 

gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w tym opracowanie i realizacja 

gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w 

rodzinie. 
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W związku z powyższym proponuje się przyjęcie przedmiotowej uchwały przez Radę 

Miejską w Strykowie. 

Głosowanie:8 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się. 

Radny Andrzej Pożarlik wnioskował o zakup zestawu ćwiczebnego do nauki udzielania 

pierwszej pomocy noworodkom oraz zestawu udzielania pierwszej pomocy przy 

zadławieniach. 

Radny zwrócił się również z prośbą o rozważenie możliwości sfinansowania wydania tomiku 

wierszy nieżyjącego Pana Piotra Brzóski. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że został już zakupiony ze środków budżetu Gminy 

defibrylator, który stoi zamknięty i nikomu nie służy. Radny proponował wcześniej aby 

udzielaniem pomocy o każdej porze doby za pomocą defibrylatora zajął się lekarz 

zamieszkały na terenie Ługów co nie znalazło poparcia wśród radnych. 

           Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie na posiedzeniu 

w dniu  12 grudnia  2016 r. przedstawiła następujący  wniosek: 

1. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków finansowych na zakup: 

a) zestawu do nauki udzielania pierwszej pomocy przed medycznej 

noworodkom; 

b) zestawu do nauki udzielania pierwszej pomocy przy zadławieniach. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 

 

 

                                                                           Przewodniczący 

Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  

                                                                                    Rady Miejskiej w Strykowie 

 

                                                                           Grzegorz Kozłowski  

 

 


